
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål T
Vil ministeren på baggrund af sin udtalelse om, at han ikke kendte til de sce-
narier, som PET-chefen omtaler i sin redegørelse af 2. december 2013, op-
lyse meget præcist, hvad ministeren vidste og ikke vidste omkring PET’s over-
vejelser og forberedelse i forhold til Retsudvalgets besøg på Christiania? Hvil-
ke af de informationer, der var tilgået ministeren fra PET i den forbindelse,
overbragte ministeren til Retsudvalgets daværende formand, og hvilke valgte
ministeren ikke at oplyse udvalgsformanden om? Vil ministeren desuden give
Retsudvalget en fyldestgørende redegørelse for, hvad Justitsministeriet vidste
hvornår om PET’s overvejelser og forberedelse i forhold til Retsudvalgets be-
søg på Christiania, herunder hvad Justitsministeriet vidste om de scenarier
PET, ifølge redegørelsen af 2. december 2013, arbejdede med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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